

OPEN A BANK ACCOUNT

开银行账户

A: Hello, Mr. Lee, How are you? 嗨, 李先生, 你好啊?

B: I am fine, thanks. And you? 谢谢, 我很好, 你呢?

A: I am good, thanks. Do you know how to open a bank account?

我很好, 谢谢。你知道这样开银行账户吗?

B: Yes, I know how to open a bank account. Which bank do you want to choose?

我很好, 谢谢。我知道怎么开银行账户, 你想选哪家银行?

A: I don't know, do you have any recommendation? 我也不知道, 你有什么推荐吗?

B: It depends on what you are looking for. Some banks charge more monthly fee but with better services. 这看你的期望。有的银行月费会高一些但是服务会好一些。

A: Which bank do you use? 你用那家银行呢?

B: I use CIBC because they have someone who can speak Mandarin there.

我用 CIBC (加拿大帝国商业银行) 因为那里有会说普通话的员工。

A: Really? That's perfect! The bank here is different from that in China. I need someone who can speak Mandarin to help me.

真的吗? 那太好了。这里的银行和中国不一样。我需要会说普通话的人帮我。

B: There is a CIBC branch near your apartment. It takes 10 minutes by walk. Do you want me to take you there tomorrow? 你住的公寓附近就有一家 CIBC。走路 10 分钟。你想要我明天带你去吗?

A: Oh, That's very kind of you. What do I need to bring tomorrow?

哦, 您太好了。我需要带什么吗?

B: You need to bring two pieces of photo ID, such as passport, PR card or Health card.

你要带两份带照片的身份证明文件, 例如护照, 枫叶卡或者健康卡等等。

A: All right, I will wait for you at the lobby of our apartment at 9 tomorrow morning.

好的，我明天上午 9 点在我们公寓的大堂等您。

B: Ok, see you tomorrow. 好的，明天见。